



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 6 NOVEMBER 2014

Tid: 12:00

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	OSCAR "KALLDAL" KALLDAL
VICE ORDFÖRANDE	UNNI ENGEDAHL
KASSÖR	JOEL "SHINY" STRAND
SEKRETERARE	FRIDA "\$MULTRON" ULANDER
LEDAMOT	SABINA "SABZ" SÖDERSTJERNA
ORDFÖRANDE F6	EMIL "CREMIL" EJBYFELDT
ORDFÖRANDE FNOLLK	FANNY "FENIX" VIKSTEN
ORDFÖRANDE SNF	JONAS "CHRISTMAS" KÄLLÉN
LEDAMOT FOC	HUGO ÖHLUND
ORDFÖRANDE FARM	MARINA YUDANOV
LEDAMOT DP	MARIE LILJEROTH (FRÅN 12.15)

§1 Mötets öppnande Oscar öppnar mötet kl.11.58.

§2 Val av justerare Emil Ejbyfeldt väljs till justerare.

§3 Föregående mötesprotokoll Föregående mötesprotokoll föredrogs och lades till handlingarna.

§4 Hej Hugo Nero är i Dalarna och åker skidor den här läsperioden, så Hugo är stand in. Han hälsas välkommen till Styret.

§5 Runda bordet

• **Kärnstyret:**

- Kalldal har varit och pratat med F6 och DPs puffar om alkohollag. Har skrivit verksamhetsberättelse för första kvartalet. Har varit på möte med Jana, Johan, Cederwall och Erik Eliasson.
- Unni har varit sjuk. Ska träffa den nya studievägledare och prata om vad studenter vill ha. Verkar lovande. Valberedningen har haft internt möte och ska träffa FARM och NollK och diskutera.
- Shiny har gjort kvartalsrapport, varit på sektionsekonomiforum, och på möte med arbetsgruppen AfRaSRoÖS¹.

¹Arbetsgruppen för revidering av stadga, reglemente och övriga styrdokument.

Oscar Kalldal
Ordförande

Frida Ulander
Sekreterare

Emil Ejbyfeldt
Justerare



- Frida har fått sektionsmötesprotokollet justerat och varit på arbetsgruppsmöte med AfRasRoÖs.
- Sabz har varit på julbordsmöte och på IntU.
- **FARM:** har fått 5500 kr från McKinsey för reklamen. Kollat på verksamhetsplanen och bokfört det första kvartalet. Har även affischerat och infat om aspning. Gör reklam för Scania och Apple. Har blivit kontaktade av den finska tjejen angående studiebesök.
- **FnollK:** har haft asplunch och har många aspar². Ska ha utvärderingsmöte med programledningen nästa vecka och möte med valberedningen.
- **Foc:** har försökt fixa de trasiga flipprena, det gick dock inte så bra. Det tänkta arret i lp2 ligger därför på is. Det har varit inbrott i Focumama.
- **SNF:** har haft bokbytarbrunch, arrar cocktailparty idag samt håller på med aspschemat.
- **F6:** har haft ET-raj. Det kom mycket folk! Arrar Fu6 imorgon.

§6 Besök från spexet Jonatan och Johanna från F-spexet är på besök. Jonatan är producent och Johanna skyddsdrumsansvarig. Då Jonatan även står på scen kommer Johanna att överta Jonatans roll under föreställningsveckorna. I deras styre ingår även kassören Shakespeare. På lördag har de manussläpp för resten av spexarna.

Jonatan har haft en del kontakt med sin kontaktperson Sabina och det känns bra än så länge. Tanken är att ha mer kontakt med Styret än tidigare³.

De berättar även att de kommer att ha ett lite annat upplägg med spexarbetet än tidigare. Tidigare har de haft arbetsdagar på söndagar på Focus, men kommer nu ha kvällstid under veckan istället. De planerar att ibland vara på Focus och ska kontakta DP angående detta.

Angående lokal till föreställningar finns det inte så många bra lokaler förutom Focus och Kalle Glader.

§7 Rapporter AUOMUJO Alltså rapporter från arbetsgrupper, utskott och med utskott jämförbara organ.

- **IntU:** Pratade om engelskspråkiga arrangemang men kom inte fram till så mycket. Några förslag var speeddating med olika språk eller att ha en engelskspråkig sittning.
- **Sektionsekonomi:** Pratade om revision och ekonomiska riktlinjer. Pratade också om revisorer, på en del sektioner sitter de förskjutet.
- **Julbord:** Kom fram till att DP ska arra med en massa puffar.
- **Stadgemöte:** Har haft uppstartsmöte och diskuterat reglering av Styretmöten. Efter nästa måndag skickar vi ut det nuvarande förslaget.

²Som vanligt alltså.

³Det vill säga mer än ingen alls



§8 Budget Vi trodde ärter var billigt, men det är tydligen dyrt.

Ärtsoppa

Beslut: att höja budgeten för ärtsoppa från 8000 kr till 9300 kr.

§9 Möten Kalldal pratade med Jana idag, hon har gärna regelbundna möten med FARM, SNF, **Programledning** representanter från Styret till exempel onsdagsluncher. Farm har pratat lite internt och vill gärna träffa programledningen, de har några punkter som de vill diskutera. Angående hur ofta dessa möten skulle ske verkar det finnas olika behov för. För FARMs del räcker det med några gånger per år, men SNF gärna någon gång i månaden. Tanken är mer informella möten.

§10 Rum Kalldal har varit på möte igen. KU på måndag.

§11 Workshop Kärnstyret kommer att detaljplanera, men man får gärna komma med förslag på teman att diskutera. Avvaktar med workshopen tills vi får definitivt besked. Eventuellt ett till alkoholmöte som vi haft tidigare under lp.

§12 Nästa möte Nästa möte blir 13 november 2014.

§13 Mötets avslutande Mötet avslutades av Oscar kl. 13.02.

Veckans serie Från 9 to 5.



"Don't think of it as getting a shot. Think of it as an antivirus installation."

Av Harley Schwadron